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AP 
In Haarlem is de afgelopen jaren een hotelstop afgekondigd welke recentelijk (2022) nog is 
bestendigd. De afgelopen jaren heeft de gemeenteraad zich uitgesproken voor intensivering van de 
inspanningen om Wonen boven Winkels mogelijk te maken, inclusief de daarbij behorende financiele 
middelen beschikbaar gesteld. 
In 2021, toen de hotelstop al van kracht was, heeft zich in het pand Grote Houtstraat 24 een hotel 
gevestigd: Haarlem Apart Hotel. 
De bestemming op dit en zeer veel andere panden in het centrum van Haarlem luidt "centrum 1" en 
omhelst oa. horeca 4 op de begane grond en verdiepingen (art. 4.1.1 sub g en art. 4.1.2 sub c) en 
shortstay (art. 4.1.2 sub d) op de verdiepingen. 
Vraag 1: betekent dit dat alle panden in Haarlem Centrum (specifiek bestemmingsplan Oude Stad) 
met de bestemming "centrum 1" een latente horeca 4 eo shortstay bestemming (dwz niet gebruikt 
maar planologisch wel degelijk mogelijk) op resp. de begane grond/kelder en verdiepingen hebben? 
Vraag 2: is de analyse juist dat het V&D gebouw (waar alle multifunctionele verdiepingsvloeren 
dreigen te worden onttrokken omdat de eigenaar hier de woonbestemming in het luxe segment wil 
realiseren) niet kan worden ingezet ten behoeve van shortstay en/of hotelovernachtingen omdat het 
bestemmingsplan Vijfhoek/Heiligelanden bij deze "centrum-1" aanduiding geen mogelijkheden 
daartoe biedt (anders dan het bestemmingsplan Oude Stad)? 
Vraag 3: Is het college het met Actiepartij eens dat het bestemmingsplan Oude Stad met de 
bestemmingsplanaanduiding "centrum-1" (dat impliciet -veelal duurdere- shortstay en 
hotelovernachtingen toestaat) een te ruim en daarmee onvoldoende adequaat planologisch kader 
biedt ter realisatie / ondersteuning van de beleidsdoelstellingen zoals toevoegen van betaalbare 
woningen, een leefbare stad, het project Wonen boven Winkels alsmede de hotelstop. Indien het 
college dat met AP eens is, welke stappen kan/wil het college ondernemen om hierop in te springen? 
(bijv. bestemmingsplanwijziging?) 
 
GroenLinks 
Kunt u aangeven wat de uitkomsten zijn van de pilot tussen de gemeente, Spaarnelanden en 
Haarlems Hout? 
Wat gebeurt er momenteel met het hout van stadsbomen?  
Wil de wethouder ervoor zorgen dat hout van stadsbomen in de toekomst lokaal wordt verwerkt 
en kan worden ingezet als grondstof in Haarlem? En zo ja, hoe? 
 
JouwHaarlem 

Voor meer dan 2 miljoen Nederlanders gaat stemmen niet vanzelf. Dat komt bijvoorbeeld 
door een lichamelijke of verstandelijke beperking. Maar er zijn ook mensen die moeite 
hebben met lezen. Deze mensen moeten, net als ieder ander, hun democratische recht zo 
zelfstandig mogelijk kunnen uitoefenen. Daarom heeft het kabinet besloten om € 2,7 
miljoen naar gemeenten over te maken zodat zij de toegankelijkheid van verkiezingen 
kunnen verbeteren. Op 21 maart 2022 heeft PvH bij het Hoofdstembureau van Haarlem 
ingesproken en allerlei tips gegeven om de verkiezingen toegankelijker te maken voor 
mensen met (visuele) handicap. Zo gaf ze aan dat er meer stembureaus beschikbaar moeten 
zijn waar mensen met een beperking zouden kunnen stemmen, de kandidatenlijsten die 
mensen thuis krijgen zouden overeen moeten komen met de stembiljetten in de 
stembureaus zodat mensen zich kunnen voorbereiden op de kandidaat waar ze op willen 
stemmen. De looplijnen in het stemlokaal logischer, de braillemal van lichter materiaal en 
stembussen die beter contrasteren. Burgemeester Wienen, de voorzitter van het 
Hoofdstembureau gaf toen aan dat de tips meegenomen zouden worden voor de volgende 
verkiezingen. En de volgende verkiezingen staan alweer voor de deur. Daarom een 
tweetal vragen van Jouw Haarlem: 
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-Zijn de tips van mevrouw van H inderdaad meegenomen voor de volgende verkiezingen? 
-Zo ja, wat gaat Haarlem concreet doen om de verkiezingen en de stemlokalen 
toegankelijker te maken voor mensen met een beperking? 
 
PvdA 
Dinsdagochtend legden medewerkers van de gemeente Haarlem enkele uren het werk neer, als 
onderdeel van een landelijke estafetteactie. De stakers willen hiermee een betere CAO afdwingen. 
De PvdA-fractie steunt de stakers en de eisen van de FNV. De inflatie is hoog en de krapte op de 
arbeidsmarkt zorgt voor hoge werkdruk. Als overheid moeten wij bovendien het juiste voorbeeld 
geven. Kortom: het is hoog tijd voor een betere CAO! 
Dit zijn de belangrijkste eisen van de FNV: 

• Een cao Gemeenten en een cao SGO met een looptijd van 2 januari 2023 t/m 31 

december 2023; 

• 12% Structurele loonsverhoging; 

• Een automatische prijscompensatie (APC) ter compensatie van toekomstige 

inflatie, gebaseerd op cpi afgeleid oktober - oktober; 

• 100 euro per maand structurele nominale loonsverhoging; 

• Indexatie van de in het cao geldende minimumbrutoloon op basis van de 

contractloonstijging; 

• Het handhaven van de sociale zekerheid: niet afschaffen van de na-

wettelijke werkeloosheidsuitkering en geen versobering van de 

arbeidsongeschiktheidsregeling door het afschaffen van het derde ziekte jaar; 

• Een goede verlof & vitaliteitsregeling voor jong en oud. 

Vragen:  

• Steunt het college de eisen van de FNV? 

• Is het college bereid om de VNG te verzoeken om aan de eisen van de FNV te voldoen? 

Trots Hlm 
Klopt het dat Haarlem ten opzichte van omliggende gemeenten haar voorzieningen niveau qua WMO 
gaat verlagen? 
Als dit correct is waarom kiest Haarlem hiervoor terwijl omliggende gemeenten dit juist niet doen? 
 
AP 
In januari 2022 sloot de vestiging van La Place haar deuren in Dreefzicht. Sindsdien staat het 
beeldbepalende pand in de Hout leeg. In de periode daarvoor sprak de commissie Beheer nog over 
de kap van bomen ten behoeve van de herinrichting van het parkeerterrein bij Dreefzicht. 
Actiepartij heeft de volgende vragen: 
1. Is bij het college bekend wat de toekomstige invulling van het gebouw gaat worden? 
2. Wat is de status van de herinrichting van het parkeerterrein inclusief bomenkap? 
3. Is het college het met AP eens dat langdurige leegstand van dit beeldbepalende gebouw 
ongewenst is? 
4. Is het college in gesprek met de eigenaar van het pand over toekomstige invulling danwel 
voornemens dit op korte termijjn te doen? 
 
PvdA 
Vorige week bracht de commissie Ontwikkeling een bezoek aan !WOON in de Cronjéstraat. We 
gingen in gesprek over beruchte pandjesbazen en de Wet goed verhuurderschap. Maar ook over het 
duurzaam maken van particuliere huurwoningen.  
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Huurders kunnen een voorstel voor verbetering van de woning doen. Het kan dan bijvoorbeeld gaan 
om een voorstel voor betere isolatie en dubbelglas. Het doen van een verduurzamingsvoorstel is 
kansrijk! Zeker met hulp van !WOON. Huurders moeten dan wel akkoord gaan met een 
huurverhoging. Die huurverhoging moet in verhouding staan tot de ingreep. Doordat de 
energierekening flink omlaag kan gaan de woonlasten omlaag. En het comfort gaat natuurlijk 
omhoog. In Amsterdam ondersteunt !WOON huurders hierbij al op grotere schaal (bron). 
We weten dat huurders in de particuliere huursector in Haarlem vaak te duur wonen. Ruim één op 
de vier huurders van een vrije sector huurwoning in Haarlem had in 2021 een inkomen tot 40 
duizend euro (bron). Dat is op zichzelf al te krap. We weten ook dat de gemiddelde energieprestatie 
van particuliere huurwoningen fors lager is dan van koopwoningen en corporatiewoningen (bron). 
Dat bij elkaar is een recept voor energiearmoede. 
In het Haarlems Dagblad deed !WOON in november al een aanbod om huurders te helpen met 
aanvragen voor dubbelglas (bron). De PvdA ziet graag dat de gemeente het mogelijk maakt om dit op 
grotere schaal te stimuleren.  
We stellen de volgende vragen aan het college:  

• Is het college bereid om met !WOON (of een andere ondersteunende partij) te onderzoeken 
hoe huurders in Haarlem optimaal ondersteunt kunnen worden bij het doen van 
verduurzamingsvoorstellen?  

• Is het college bereid om hier ook een campagne over op te starten, zodat de mogelijkheid 
van ondersteuning bij zoveel mogelijk huurders bekend wordt? 

 
Trots Hlm 
We horen dat mensen die fysiek een brief inleveren in de brievenbus bij stadskantoor aan de raaks 
vaak te horen krijgen dat hun brief helemaal niet is aangekomen. Terwijl als zij sturen naar de 
postbus deze wel aan komt. Wat is hier precies aan de hand. 
 
Trots Hlm 
Bij de bieb in de binnenstad kun je je elektrische fiets opladen. Waarom daar en niet op meer 
plekken. Kan het college toezeggen er meer openbaar toegankelijke fiets oplaadplekken komen. Wil 
het college toezeggen dat je voortaan bij autolaadpalen ook als extra je fiets kunt opladen? Of 
moeten wij daar een initiatief voorstel van maken? 
 
Trots Hlm 
Wethouder gaf vorige keer aan de verkeersdrukte bij boerhaavelaan prof Eijkmanlaan in de gaten te 
houden. Wij van trots haarlem deden dat ook maar schrokken eigenlijk van de enorme verkeersdruk. 
Wat zijn de bevindingen van de wethouder? 

 

https://www.wooninfo.nl/dubbelglas/
https://onderzoek.amsterdam.nl/publicatie/factsheet-wonen-in-haarlem-2021-wimra
https://www.rtlnieuws.nl/economie/life/artikel/4585831/particuliere-huurder-het-slechtst-af-minst-energiezuinige-woningen
https://www.haarlemsdagblad.nl/cnt/dmf20221111_35866476?utm_source=google&utm_medium=organic

